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خودروهای برقیخودروهای برقی از پکن به تهران رسید از پکن به تهران رسید
خبرهای خوب به شهروندان؛ دستاورد نشست مشترک سخنگوی شورا و شهرداری تهران

فرناز محمدزادهمترو
روزنامه نگار

سه شنبه  سه شنبه  1515 اسفند  اسفند 14021402- شماره  - شماره  90459045سه شنبه  سه شنبه  1515 اسفند  اسفند 14021402- شماره  - شماره  90459045
برگزاری نمایشگاه زنان و تولید ملی

مریم اردبیلی، مدیرکل امور زنان و خانواده شهرداری تهران:  بیستمین نمایشگاه زنان و تولید ملی در بوستان 
گفتگو و ایستگاه های مترو شریعتی، تجریش، شهید بهشتی، سرسبز، شادمان، عبدل آباد، اشرفی اصفهانی، 

میرداماد، مصلی امام خمینی )ره( و زمزم برگزار می شود.

ساخت مسکن با همکاری شهرداری و دولت
سیدمهدی هدایت، مدیرعامل سازمان نوسازی شهر تهران: با همکاری دولت و شهرداری در ماه های آینده 
عملیات اجرایی حدود ۱۴۰ تا ۱۵۰ هزار واحد مسکن در شــهر تهران در مناطق مختلف با رویکرد بازآفرینی و 

نوسازی شهری و ایجاد محلات الگو انجام خواهد شد.

برنامه های نوروزی برج میلاد تا 2بامداد ادامه دارد
عباس حیدری، مدیرعامل برج میلاد تهران: با توجه به اینکه ایام نوروز امسال با  ماه مبارک رمضان تلاقی دارد، 
جُنگ شادی با افطاری ساده آغاز می شود و تا ۲بامداد ادامه خواهد داشت. جشنواره نوروزی نیز در طول روز 

برای گردشگران پیش بینی شده است.

محتوای ترافیکی پروژه های »من شهردارم«
امیر شهرابی، مدیرکل برنامه و بودجه شهرداری تهران: 8۰درصد پروژه های »من شهردارم« از ماهیت عمرانی، 
حمل ونقل و ترافیکی برخوردار هستند. آسفالت، جدول بندی، پیاده روسازی، علائم ترافیکی، نمای شهری، 

فضای سبز و... بیشترین سهم را در بین این موضوعات دارند.

گزارش کار امروز

مهم ترین اقدامات مدیریت شــهری،کف مناطــق رخ می دهد و 
همشــهری در پی مطالبه گری از شــهرداری های مناطق است تا 
مشخص شود در هر منطقه هر روز چه اقدامی انجام شده است.

منطقه 

سامانه ۱۳۷پلاس شــهرداری منطقه در اســفندماه، ۱۴هزارو۳۷۹ 1
پیــام شــهروندی را درخصــوص برف روبی دریافــت و بــه واحد های 

مربوطه ارجاع داد.

منطقه 

فاز دوم احداث ساختمان اسکان کارگری مرکز پردازش با ظرفیت 9
۴۰نفر در حال ساخت است و تا پایان سال به اتمام می رسد.

منطقه 

طی روزهای گذشــته عملیات لکه گیری آســفالت در مسیر جنوب 5
به شــمال بلوار عدل، نبش خیابان اردیبهشــت، بهار شــرقی، بلوار 

کمالی اجرا شد.

منطقه 

با توجــه بــه مصوبه کمیتــه حمل ونقــل عمومــی شــهرداری تهران، 3
مقصد پایانه شهید حقانی-میدان صنعت از میدان صنعت به پل 

مدیریت تغییر یافت.

منطقه 

آییــن نمادیــن کاشــت درخــت در بوســتان رازی بــه مناســبت 11
هفته درختــکاری و آغاز پویش ملی کاشــت یک میلیارد درخت 

برگزار شد.

منطقه 

بازارچــه بهــاره در ورودی غربــی بوســتان ســاعی با ٣٠غرفــه متنوع 7
خوراک، پوشاک و منسوجات دایر شده است.

منطقه 

قبوض عوارض پایدار شــهری با حضور نیروهای شهرداری منطقه 2
در محلات به صورت مستقیم به مالکان تحویل داده می شود.

منطقه 

۴ایستگاه  جدید اتوبوس تندرو در بزرگراه شهیدنواب صفوی نصب 10
و راه اندازی شد. 

منطقه 

بازارچــه بهــاره در ورودی غربــی بوســتان ســاعی با ٣٠غرفــه متنوع 6
خوراک، پوشاک و منسوجات دایر شده است.

منطقه 

در شصت و سومین ملاقات مردمی چهره به چهره شهردار منطقه 4
با شهروندان و پرسنل این منطقه درخواست ها و مطالبات مردمی 

رصد و بررسی شد.

منطقه 

در راستای ارائه خدمات آموزشی و مهارت های رفتاری به کودکان، 8
طرح فراموز سیار ســلامت در ۲۳مدرســه ابتدایی منطقه در حال 

اجراست.

گزارش کار امروز

مهم ترین اقدامات مدیریت شــهری،کف مناطــق رخ می دهد و 
همشــهری در پی مطالبه گری از شــهرداری های مناطق است تا 
مشخص شود در هر منطقه هر روز چه اقدامی انجام شده است.

منطقه 

سی و چهارمین جلسه دیدار مردمی شــهردار منطقه با شهروندان 12
قلب طهران برگزار شد و رسیدگی به پرونده های شهری در دستور 

کار قرار گرفت.

منطقه 

تمامــی المان های شــهری اعم از عرشــه پل هــای هوایــی، نیمکت 18
ایستگاه های اتوبوس و... در طرح استقبال از بهار، نونوار شدند.

منطقه 

در قالب طرح اســتقبال از بهار ۳۰عرشــه پل عابرپیاده رنگ آمیزی 16
شدند.

منطقه 

وضعیــت بوســتان های منطقــه از لحــاظ ایمنــی و رفاهی بررســی و 14
دســتورات لازم درخصوص رســیدگی و برطرف کردن مشــکلات و 

تجهیز بوستان ها صادر شد.

منطقه 

نصب پایه چراغ هــای دکوراتیــو در معابر بــا هدف افزایــش زیبایی 20
و روشنایی در فضاهای عمومی در دستور کار قرار گرفته است.

منطقه 

سالمندان محله حافظیه ناحیه ۳به مناسبت هفته درختکاری در 13
پارک پیروزی به کاشت نهال ها پرداختند.

منطقه 

پروژه های مناسب سازی  معابر و بوســتان ها با هدف تسهیل افراد 19
دارای معلولیت به طور کامل اجرایی شده است.

منطقه 

عملیات نظافــت، شست وشــوی معابر فرعــی و اصلــی، باغچه ها، 17
لایروبی و کانیوتراشی انهار در ناحیه۳ انجام شد.

منطقه 

در سال جاری هر  ماه ۱۰عنوان برنامه آموزش شهروندی در ۱۰۰نقطه 15
منطقه در قالب کلاس، کارگاه و همایش برگزار می شود.

منطقه 

ســومین پویش نفس های تازه شــهر با موضوع کاشــت نهــال ویژه 21
نوزادان متولــد دی مــاه۱۴۰۲ تــا فروردیــن۱۴۰۳ از ســوی اداره امور 

بانوان منطقه اجرا می شود.

منطقه 

با هــدف تســهیل تــوأم بــا ایمنــی در تــردد جانبــازان، ســالمندان و 22
توان یابان احداث و مناسب ســازی  پل های عابرپیــاده، انهار روباز و 

ایستگاه های اتوبوس در معابر محلات ۱۲گانه منطقه انجام شد.

واگن های جدید روی ریل خط یک
 معاون شهردار تهران ضمن توضیح درباره حوادث خط یک مترو، از فعال شدن واگن های چینی در این خط

به محض ورود به پایتخت خبر داد

یکشنبه شب  آتش سوزی در ایستگاه شوش در 
خط یک متروی تهران، برای ساعاتی دلهره به جان 
مسافران و مردم انداخت. این خط یکشنبه شب 
در شــرایط ناپایدار عجیبی قرار داشت و ابتدای 
ماجرا با فیلمی در فضای مجازی شــروع شد که 
نشان می داد مسافران در خط یک مترو سرگردان 

شده اند. براســاس آنچه رئیس مرکز ارتباطات 
شــرکت بهره برداری مترو اعلام کرد، نقص در 
سیستمRS  ایستگاه شــوش منجر به قطع برق 
این خط حدفاصل ایستگاه های 15خرداد و شهید 

بخارایی شد. 
دقایقی بعد از آن خبر آتش ســوزی در ایستگاه 
شوش نگرانی شهروندان را چندبرابر کرد و این طور 
تصور می شد که این آتش سوزی در واگن های مترو 
است برهمین اساس بسیاری از مسافران حتی در 
خطوط دیگر، مترو را ترک کردند و به  وسایل نقلیه 

دیگر برای رسیدن مقصدشــان مراجعه کردند. 
این درحالی بود که خوشبختانه آتش سوزی هیچ 
ارتباطی با واگن های مترو نداشــت و سخنگوی 
سازمان آتش نشــانی نیز در این باره به خبرنگار 
همشهری آنلاین گفت: محل آتش سوزی اتاق برق 
ایستگاه است که در قسمت پشت ریل قرار دارد و 
هیچ ارتباطی با واگن های مترو ندارد. جلال ملکی 
تأکید کرد که آتش نشانان سریعا با کمک نیروهای 
مترو کار اطفای حریق را آغاز کردند و هیچ فردی 

در این حادثه آسیب ندید.

ترک فعل دوره های گذشته
حال جدا از حوادث یکشنبه شب،  خط یک مترو به دلیل آنکه نخستین خط متروی پایتخت است 
و در سال های گذشته نیز برای  نگهداشت و رفع فرسودگی آن اقدامات اساسی انجام نشده است، 
اخیرا با نواقصی روبه رو شده برهمین اساس بسیاری از مسافران در این خط معطل می شوند. این 
حادثه حالا ترس زیادی را در دل شهروندانی که شمال به جنوب و یا جنوب به شمال پایتخت را با 
ناوگان ریلی طی می کنند ایجاد کرده است، چون احساس می کنند این خط مترو دیگر ایمن نیست.

واگن های جدید روی ریل خط یک
شــهرداری تهران در این دوره توانســته قرارداد خرید 
واگن از چیــن را به نتیجه برســاند و از ســال آینده، 
نخستین واگن های چینی قرار اســت وارد شهر شوند. 
اگر این واگن های جدید در خط یک فعال شوند بخشی از 
فرسودگی آن که مربوط به قطار و واگن است را می توانند 
مرتفع سازند. در همین رابطه معاون حمل ونقل و ترافیک 
شهرداری تهران به خبرنگار همشــهری آنلاین گفت: 
واگن های چینی به محض اینکه وارد تهران شــوند، در 
خط یک فعال خواهند شد. محسن هرمزی افزود: خط 
یک نخستین خط متروی تهران است و فرسودگی زیادی 
دارد، طی سال های گذشته برای تامین و نگهداری این 
خط چه در حوزه قطارها و چه در حوزه تجهیزات اقدامی 
انجام نشده بود. معاون شــهردار تهران با اشاره به اینکه 
گاهی هزینه تامین و نگهــداری و به روز کردن یک خط 
بیشتر از ساخت خط جدید است، گفت: سعی می کنیم با 
وجود کمبود منابع، به صورتی شرایط را مدیریت کنیم تا 
نواقص این خط هرچه سریع تر مرتفع شوند و نمی گذاریم 

شرایط حادتر از وضعیت فعلی شود.

بودجه1403 برای نگهداشت خطوط مترو
از حیث اهمیت این موضوع نزدیک به نیمی از بودجه شهرداری برای سال1403 به حوزه حمل ونقل 
اختصاص پیدا کرده و اعتبار مناسبی برای نگهداشــت خطوط مترو به خصوص خط یک در نظر 
گرفته شده است. مدیرکل بودجه شهرداری تهران می گوید: ردیفی در بودجه برای بهسازی و تجهیز 
خطوط یک و ۵ مترو داریم که برای سال1403، ۲00میلیارد تومان پیش بینی شده است. همچنین 
ردیف دیگری به نام تعمیرات اساسی و بهســازی تجهیزات ثابت و مراکز فرمان مترو پیش بینی 
شده است که شامل خطوط یک تا ۷ مترو می شود و برای سال1403، 400میلیارد تومان است. 
امیر شهرابی در ادامه می افزاید: در ردیف دیگری  در بودجه سال1403،  برای تعمیرات اساسی و 
بهسازی تجهیزات متحرک مترو 1۶00میلیارد تومان اعتبار درنظر گرفته ایم که مربوط ناوگان و 

شامل واگن هاست این ردیف بودجه برای تمامی خطوط مترو است.

 واکنش عضو شورای شهر 
به حادثه خط یک مترو

روز گذشته سخنگوی شورای شهر به حوادث خط یک مترو واکنش نشان داد 
و گفت: شورا هم مطالباتی درخصوص پله های برقی و وضعیت واگن ها دارد اما 
مهم این است که در مواقع اضطراری مانند حادثه رخ داده به موقع در رسانه ها 
توضیح داده شود و مسئولان عذرخواهی کنند. علیرضا نادعلی در ادامه افزود 
که مدیران شهری باید تلاش کنند که چنین اتفاقی نیفتد اما در کنار آن باید 
گزاره های واقعی را در نظر بگیرم. ما ناوگان حمل و نقل را فرسوده تحویل گرفتیم 
و انبار مترو خالی بود و  برای آنکه جامعه ملتهب نشود چیزی نمی گفتیم. این 
عضو شورای شهر ادامه داد: درحال حاضر ما مسئولیم و باید پاسخگو باشیم و در 
همین راستا تلاش کردیم بعد از فراهم شدن منابع خیلی سریع به دنبال خرید 

جدید برویم در حالی که اورهال و تعمیر اساسی واگن ها را هم پیگیری کردیم.

حمل ونقل تهران با عقب ماندگی یک دهه ای مواجه 
است؛ جمله ای که بارها توســط مدیریت شهری 
دوره ششم بیان شــده و اختصاص بخش زیادی از 
بودجه کلانشهر تهران به حوزه حمل ونقل بهترین و 
اساسی ترین راهکار برون رفت از این عقب ماندگی 

بود. علیرضا زاکانی طی 940روزی که شهردار تهران 
بود، تلاش کرده تا کمبودهای حوزه حمل ونقل را 
جبران کند. اقدامــات خوبی هم صورت گرفته که 
می توان به انعقاد قرارداد و تفاهمات صورت گرفته 
با کشور چین در راســتای تامین اتوبوس و واگن و 
تاکسی برقی اشاره کرد. دیروز )14اسفند( نشست 
خبری مشترک سخنگویان شورا و شهرداری تهران 
برگزار شد و علیرضا نادعلی، سخنگوی شورای شهر 
تهران خبر خوبی به شهروندان در آستانه بهار1403 

داد و گفت که امسال در بودجه ریزی تلاش کردیم از 
سرمایه گذاری پرهرج و مرج فاصله بگیریم و بودجه 
را به حمل ونقل اختصاص دادیم. افزایش واگن، اضافه 
کردن خطوط مترو، خرید ون و تاکسی و اتوبوس و... 
و همچنین برقی کردن ناوگان، بخش مهمی از برنامه 
مدیریت شهری در ســال پیش رو است.« او تأکید 
کرد که مقدمات اصلی این کار اتفاق افتاده است و 
فکر می کنم سال اصلی به ثمر نشستن حمل ونقل 
سال1403 باشد. عبدالمطهر محمدخانی، سخنگوی 

شهرداری تهران در ادامه با بیان اینکه طی 30 ماه 
گذشــته در بحث توجه به حمل ونقل هماهنگی 
میان شورا و شــهرداری وجود داشته است، گفت: 
»ریل گذاری برای بودجه حمل ونقل عمومی در شورا 
به درستی صورت گرفته و امروز )15اسفند( نخستین 
نمونه های تاکسی و ون برقی وارد کشور می شود. 
امیدوارم با هماهنگی خوبی کــه با بانک مرکزی 
داشتیم از اردیبهشت سال آینده ورود تاکسی و 

ون های جدید را در شهر شاهد باشیم.«

فهیمه طباطبایی، زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار

ساماندهی همه جانبه تئاتر شهر

دیوارکشی اطراف تئاترشهر
چهارراه ولیعصر از پرترددترین مسیرهاست و تئاترشهر 
نقطه ای اســت که در حوزه هنرهای نمایشی برای کل 
کشور اهمیت دارد و یک بنای میراثی محسوب می شود. 
دستفروشان اطراف این محیط را احاطه کرده اند که من 
موافق بازگشت این مکان به حالت اول آن هستم. البته با 
درنظرگرفتن وضعیت دستفروشان تنها راه حلی که برای 
این موضوع وجود دارد همکاری بین مدیریت شــهری و 
هنرمندان بود. در این دوره با نشست هایی که برگزار شد به 
این نتیجه رسیدیم که ابتدا باید از نظر اجتماعی تئاترشهر 
ساماندهی شود و همچنین حریمی برای آن درنظر بگیریم. 
عده ای از تعیین حریم با عبارت دیوارکشی استفاده کردند 
که درست نیست.  طراحی برای تعیین حریم تئاترشهر 
توسط هنرمندان انجام و عملیاتی شد. در کنار این تصمیم، 
اجرای برنامه فرهنگی را برای این نقطه درنظر گرفتیم و در 
نهایت تصمیمات جدید برای بوستان بحران زده دانشجو 

داریم که باید به شیوه علمی و بادقت آن را دنبال کرد. 

برگزاری نمایشگاه کتاب در مصلی 
شــورای شــهر تهران معتقد اســت که نمایشگاه های 

پرمخاطب باید در نمایشگاه شهر آفتاب برگزار 
شــوند و صحبت هــای زیادی بیــن مدیریت 
شــهری و دولت هــم دراین خصــوص انجام 

شده اســت. درخصوص نمایشــگاه کتاب 
)اردیبهشــت1403( هــم مواردی 

بررسی و تلاش های زیادی از ابتدای 
دوره برای برگزاری نمایشگاه های 
بزرگ در آفتاب انجام شد. متراژ و 
مساحت برگزاری نمایشگاه کتاب 
در ابتدای مدیریت شهری ششم 
فراهم نشد، اما ســال گذشته این 

ظرفیت فراهم شد، ولی ساختمان ها 
را مناســب ندیدند و نیــاز بود در 
نمایشگاه آفتاب ســوله ایجاد شود. 
با وجود تزریق پول برای ایجاد سوله، 

هنوز اقدامی صورت نگرفته و نمایشگاه 

کتاب در مصلی برگزار می شود.

شهردار ویژه برای بازار تهران
شــهرداری منطقه۲0 به دنبــال شــهرداری ویژه حرم 
عبدالعظیم حســنی بود. برای بازار نیز به واسطه میراث 
فرهنگی اش این موضوع مطرح است که در شورا بررسی 

خواهد شد. باید نظر شهرداری را هم داشته باشیم.

تاکسی های هوشمند برای مسیرهای شلوغ 
هوشمندسازی تاکســی می تواند خروجی را بهتر کند و 
البته باید اســتفاده از این خلاقیت ها به گونه ای باشد که 
مردم راحت باشــند و به آن عادت کنند؛ نه اینکه اذیت 

شوند.

ساماندهی گذر گردشگری سی تیر
جمع آوری گذر گردشگری غذا در خیابان سی تیر جنب 
موزه ملی اتفاق خوبی بود؛ به خصوص که دیدیم دوستان 
در ساماندهی مشاغل دنبال طراحی جدید در این خیابان 
هستند. شکل قبلی آسیب هایی به همراه داشت که باید 
ساماندهی می شد؛ آســیب هایی که هم به موزه و هم به 
بیمارستان وارد می کرد و باید فکری به حال آن می شد. 

گذر قبلی زیبنده آن نقطه فرهنگی شهر نبود.

مبارزه با فساد در شهرداری
مهم ترین کاری که کردیم انتخاب فردی به عنوان 
شهردار بود که به فسادستیزی شهرت داشت. 
حتی جابه جایی در برخی ســطوح مدیریت 
به خاطر مبارزه با فساد اســت، اما درباره آن 
شعاری صحبت نمی شود. ما یک بار گزارش 
حسابرسی شورا را داشتیم، به حدی خوب 
بود که منتقدان هم از آن تعریف کردند، اما 
 بااین حال موردهایی را هم داریم که پیگیری

می کنیم.

دیروز اصحاب رسانه پرســش هایی را در حوزه های مختلف امور شهر از علیرضا نادعلی 
سخنگوی شورای شهر تهران پرسیدند و او اینچنین پاسخ داد.

توجه ویژه به حمل و نقل عمومی

فرسودگی ناوگان و تجهیزات مترو
تعداد واگن هــای بازســازی شــده از 13۹0 تا 
1400 یعنی در بازه 10ســال میانگین 3۷مورد 
بوده اســت. در دوره جدید به 133مورد رســیده 
اســت؛ یعنی ۲۶0درصد افزایش اورهال داشتیم. 
فرسودگی ناوگان آن قدر قابل توجه و زمان بر است 
که ما می دانســتیم طولانی خواهد بود. قطارهای 
دی سی پلاس  هم اورهال شده اند، اما ما کار سخت تر 
هم انجام دادیم؛ یعنی قطارهایی که به طورکلی از 
خط خارج شده بودند را با تعمیر اساسی برگرداندیم. 
تأمین واگن مترو واقعا زمان بر است که با مذاکراتی 

که کردیم ۲4 ماه خرید را به 14 ماه رساندیم.
همچنین قرارداد ۲۵00 اتوبوس، ۲۷۵00تاکسی و 
10هزار ون و 1۵0هزار موتورسیکلت برقی اجرایی 
شــده و اواخر بهار آینده در تهران شاهد ورود این 
اتوبوس ها، ون ها و موتورهــا به ناوگان حمل ونقل 
عمومــی خواهیم بــود. ما در حــوزه حمل ونقل 
عذرخواه مردم تهران هستیم، اما در کنار آن باید 
مطالبه گری کرد از کسانی که قبلا مسئول بودند. 
باید پرسید که چرا خرید واگن ۷سال طول کشید؟ 

و با چه توجیهی موضوعی که اهمیت استراتژیک 
برای تهران دارد پشــت گوش انداخته شد؟ 
ما عقد قرارداد خارجــی، اورهال واگن های 
موجود و تأمین واگن ملی را دنبال کردیم 

و هر بــار در این باره به شــورا که 
نمایندگان مردم هستند، توضیح 

می دهیم.

خریدار تولیدات باکیفیت 
داخل هستیم 

شهرداری همچنان مدعی است 
که خریدار تولیــد باکیفیت داخل 
است و خرید ۲۵00دستگاه اتوبوس 
را با بخش داخلی داریم که به صورت 
ماهانه با وجود کم وکاســتی ها این 

اتوبوس ها را تحویل می گیریم. در مورد 

واگــذاری اتوبوس ها و تاکســی ها در حال بحث 
هستیم که آیا به افراد واگذار شود یا به شرکت ها. 
در بســیاری از کشــورها تاکســی ها متعلق به 

شرکت هاست و ۲ یا 3نفر روی آن کار می کنند.

ساخت پل بعثت در سال آینده
فاز مطالعاتی ساخت ۲پل بعثت و دو گاز در جنوب 
تهران انجام شده است و سال آینده کلید فاز اول 
پروژه دو گاز زده می شــود و پــروژه پل بعثت هم 
اواخر سال آینده عملیاتی می شود. طراحی ای که 
برای پل بعثت داریم، بسیار جدید و پیچیده است 
و چند گره ترافیکی این نقطه از تهران را باز می کند 
و با احداث آن ۲چراغ قرمز در بزرگراه بعثت حذف 

خواهد شد.

هیچ فوتی در شب های سرد تهران نداشتیم
فوت یــک کارتن خواب در ســرمای شــب های 
تهران طی هفته گذشــته، کذب است؛ چراکه از 
طریق اورژانس پیگیری کردیم، اما چنین فردی 
پیدا نشــد. نزدیک به انتخابات انــواع اخبار علیه 
شهرداری مطرح شــد. ما ۵شب فوق العاده 
سرد را در تهران ســپری کردیم. هر شب 
30گشــت امداد در خیابان هــا حضور 
داشتند تا افرادی که در خیابان مانده اند 
را جمــع آوری کنند. بــا این حال 
30درصد ظرفیــت گرمخانه ها 
خالی بود؛ چراکه معتادان را به 
کمپ ماده1۶ منتقل کرده ایم 
و همین موضوع ســبب شده 
خدمت رســانی بهتــری به 
کارتن خواب هــا و بی خانمان ها 

داشته باشیم.

برقی و هوشمندسازی ناوگان
در حوزه حمل ونقل ۲راهبرد اصلی 
داریم؛ اول برقی ســازی و درباره 

نحوه حرکت آنها، هوشمندسازی را دنبال می کنیم. 
دنبال این هستیم که با تاکسی های برقی مسیرهای 
پرتردد را شناسایی کنیم تا تاکسیرانی خودروهای 

خود را برای آنها اختصاص دهد.

نگهداشت میراث فرهنگی در سی تیر
گاهی در ادوار قبلی، ایده هــا را ناقص انجام دادیم. 
موضوع نگهداشت میراث فرهنگی همیشه وجود 
دارد که یکــی از آنها ممنوعیت تردد شــخصی یا 
سنگفرش کردن خیابان هاست. باید سنگفرش ها 
به خصوص در خیابان ســی تیر ترمیم شــوند که 
اختلاف سطح شــدید آنها را کاهش دهیم. با این 
روش هــم زیبایــی ســنگفرش ها را داریم و هم 
جلوبندی خودروها آســیب نمی بیند. سال آینده 

این مدل اجرا خواهد شد.

انتخاب 14پیمانکار پسماند
در ادوار گذشته 1۵0پیمانکار خرد در حوزه پسماند 
وجود داشت که آن را به 14پیمانکار تبدیل کردیم 
و شــهروندان اثر آن را به زودی در شهر می بینند. 
ما اســتفاده غیرقانونی از اتباع و کودکان کار را در 
پیمانکاران قبلی داشتیم که تذکر می دادیم و جریمه 
هم می کردیم، اما باز می دیدیم که این افراد جای 
دیگری حضور داشــتند. الان با همکاری دستگاه 
قضایی این موضوع را پیگیری می کنیم تا نظارت 
دقیق تری صورت گیرد. در این صورت ظرفیت در 
این بخش از خدمات شهری خالی می شود که باید 

برای آن تصمیمات جدیدی بگیریم.

پذیرش معتادان متجاهر در یاورشهر
روزی که ما شــهرداری را تحویل گرفتیم ظرفیت 
۷هزار تخــت پذیرش مطــرح بــود. الان تعداد 
تخت های فعال از ۲0هزار مورد گذشته است. من از 
خبرنگاران می خواهم که از مجموعه های یاورشهر 
بازدید کنند و وضعیت این افراد را ببینند. باید رصد 
دقیقی درباره وضعیت قبل و بعد شهر صورت گیرد.

برخی از اصحاب رسانه پرسش هایی درخصوص اقدامات و عملکرد شــهرداری تهران داشتند که عبدالمطهر محمدخانی 
سخنگوی شهرداری پایتخت به آنها پاسخ داد.


